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Protokół Nr 21 /20 

z wspólnego posiedzenia Komisji Rewizyjnej,  

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego i Komisji Społecznej  

 z dnia 22 września 2020 r.  

W posiedzeniu udział wzięło 13 członków poszczególnych komisji (Lista obecności w 
załączeniu),  Wójt Gminy – J. Gołubowski, Dyrektor SP ZOZ w Hajnówce – G. Tomaszuk.   

Do punktu 2-go. Wybór Przewodniczącego posiedzenia Komisji; 

Na Przewodniczącego posiedzenia zaproponowano p. J. Ciełuszeckiego, który z 
przyczyn zdrowotnych odmówił jej prowadzenia, w związku z tym zaproponowano na 
Przewodniczącego posiedzenia W. Bondaruk, który wyraziła zgodę. W związku z tym 
jednogłośnie (13 głosów „za”) wybrano W. Bondaruk – Przewodniczącą Komisji Skarg, 
Wniosków i Petycji na Przewodniczącą posiedzenia. Przewodnicząca posiedzenia powitała 
obecnych i przedstawiła częściowo zrealizowany porządek obrad (13 głosów „za”):  

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Wybór Przewodniczącego posiedzenia Komisji; 

3. Funkcjonowanie Gminnego Ośrodka Zdrowia w Narewce. 

4. Zamkniecie posiedzenia Komisji. 

 

Do punktu 3-go. Funkcjonowanie Gminnego Ośrodka Zdrowia w Narewce. 

 
Przewodnicząca posiedzenia udzieliła głosu G. Tomaszukowi – Dyrektorowi SP ZOZ w 

Hajnówce, który podziękował za zaproszenie i przedstawił stanowisko w sprawie 
funkcjonowania GOZ w Narewce. W pierwszej kolejności przedstawił  i omówił stan 
zatrudnienia w tym ośrodku, ilość zadeklarowanych pacjentów, liczbę udzielonych porad. 
(W załączeniu) Następnie przedstawił funkcjonowanie Ośrodka w oparciu o obowiązujące 
ograniczenia związane ze stanem epidemii wywołanej wirusem COVID – 19, co się z tym 
wiąże limitem przyjęć pacjentów, zasadami przyjęć pacjentów tj. teleporady. Podkreślił, że w 
Ośrodku występuje problem kadrowy w związku z przechodzeniem przez pracowników na 
emeryturę. Zadeklarował podjęcie wszelkich możliwych działań mających na celu 
usprawnienie funkcjonowanie Gminnego Ośrodka Zdrowia w Narewce. W toku dyskusji głos 
zabrała B. Birycka, która przedstawiła osobistą sytuację związaną z funkcjonowaniem 
Ośrodka, obsługą przez Dyrektora M. Wappę.  Dyrektor SP ZOZ podkreślił, że dr M. Wappa 
jest wieloletnim lekarzem, który cieszy się bardzo dobrą opinią. K. Miszczuk zauważyła, że 
brak jest obsługi medycznej w godzinach popołudniowych. Dyrektor wyjaśnił, że wszystkie 
Ośrodki Zdrowia funkcjonują w taki sposób, że po godz. 15,00 brak jest przyjęć pacjentów, 
ponieważ świadczy je całodobowa opieka zdrowotna w SP ZOZ w Hajnówce. Stwierdził, że na 
terenie powiatu podpisana jest umowa z jednym lekarzem rodzinnym w ramach NFZ, który 
przyjmuje w godz. popołudniowych w Ośrodku Zdrowia na terenie powiatu. A. Giryng 



podkreśliła, że do ośrodka nie można się dodzwonić w celu ustalenia wizyty. G. Tomaszuk 
wyjaśnił, że są to przejściowe kłopoty, podejmowane będą prace w tym kierunku. Następnie 
Dyrektor SP ZOZ w Hajnówce G. Tomaszuk omówił sytuację finansową szpitala w Hajnówce, 
funkcjonowanie poradni specjalistycznych, wprowadzanie dokumentacji elektronicznej, e-
recepty. K. Szwarc wystąpiła z zapytaniem o możliwość uruchomienia rehabilitacji w GOZ w 
Narewce. G. Tomaszuk wyjaśnił, że nie ma takiej możliwości z uwagi na brak środków 
finansowych oraz brak  podpisanej umowy z NFZ na finansowanie takiego zadania. A. 
Zdanowski zaapelował o uruchomienie poczekalni dla pacjentów w budynku Ośrodka 
Zdrowia. G. Tomaszuk wyjaśnił, ze temat jest już załatwiony. J. Ciełuszecki stwierdził, że nie 
ma zastrzeżeń do funkcjonowania GOZ w Narewce, ani też co do obsługi przez lekarza dr M. 
Wappe. W tym miejscu radni w osobach W. Bondaruk, K. Miszczuk stwierdziły, że nie 
oceniają dr M. Wappy jednak na skutek licznych interwencji mieszkańców chcą poprawić 
funkcjonowanie Ośrodka Zdrowia w Narewce. Dyrektor SP ZOZ w Narewce G. Tomaszuk 
wyjaśnił, że trudno jest obecnie pozyskać lekarzy, to lekarze dyktują zasady pracy. Zauważył, 
że jeżeli dr M. Wappa odejdzie na emeryturę to ciężko będzie znaleźć lekarza do pracy w 
Ośrodku Zdrowia. Zobowiązał się do przeprowadzenia rozmowy z dr M. Wappą. S. Sadowski 
zaproponował skorzystanie z Wojsk Obrony Terytorialnej przy obsłudze Ośrodka Zdrowia. 
Radni zaapelowali o wywieszenie informacji o przyjmowaniu pacjentów po godzinach pracy 
Ośrodka tj. o danych lekarza i miejscu przyjęć takiego lekarza na terenie powiatu. W toku 
dalszej części radna W. Bondaruk dokonała podsumowania tematu funkcjonowania Ośrodka 
Zdrowia w Narewce.  

 
Do punktu 4-go. Zamkniecie posiedzenia Komisji. 

 Wobec braku dalszych wniosków i innych spraw różnych dyskusji nie podejmowano, 
w związku z tym posiedzenie komisji zakończono. 

 
Na wniosek radnych gminy Narewka zapis obrad Komisji (transmisja i ścieżka dźwiękowa) 

dostępny na jest stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Narewka w zakładce: Strona 

główna / Rada Gminy / Kadencja 2018-2023/Transmisje wspólnych posiedzeń komisji / 

Wspólne posiedzenie komisji Rady Gminy Narewka 22.09.2020 r. 

Protokolant: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Przewodnicząca Komisji 
  

    Wioletta Bondaruk 

 
 
 
 
 
 

https://youtu.be/MQdCYcCNZCc

